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1. Hospice Forum Danmarks nye format for seminarer 

Baggrund:  
Vi henviser til jeres mail af 21. marts vedr. beslutningen på HFD’s bestyrelsesmøde for 
seminarer. 

Vi er rigtig glade for HFD’s politiske indsats for hospicesagen, og vi bakker til fulde op om, at 
der skal afsættes mange ressourcer til den vigtige sag, hvilket også er helt i overensstemmelse 
med foreningens vedtægter. 

Imidlertid føler vi, at det kniber med at leve op til vedtægternes § 3.2 om, at HFD skal yde 
støtte til hospice-støtteforeninger i hele landet. Vi ville være glade for at kunne sparre med 
sekretariatet med forskellige spørgsmål om fx fortolkning af reglerne i indsamlingsloven og om 
reglerne om digitalisering i bogføringsloven, ligesom det ville være dejligt, hvis HFD ved 
årsskiftet udsendte information om fx den nye grænse for fradragsberettigede beløb efter LL § 
8a og de nye satser for km-godtgørelse – nogle ting, som alle støtteforeninger har behov for og 
som alle støtteforeninger bruger ressourcer på.  

Når seminaret for støtteforeningers bestyrelser fjernes, mener vi, at der bør afsættes tid til, at 
støtteforeningernes bestyrelser har mulighed for at netværke og erfaringsudveksle. 

Vi er lidt usikre på, hvor meget tid, der er afsat til dette på den ene fælles dag for frivillige, 
koordinatorer og støtteforeninger, når der tages udgangspunkt i et fælles oplæg.  

Vi ønsker derfor en drøftelse af HFD’s nye format for seminarer.  
 


